
  

Kort referat fra mødet d.19. december 2018. 

Deltagere: Bodil Risdahl (Sundstrup, Fjordklyngerådet), Kiri Elkjær (Nr. Rind), Ole 
Pedersen (Låstrup forsamlingshus), Preben Ammitzbøl (Nr. Rind), Jacob Kjærsgaard 
(Låstrup, Bestyrelsen KV), Leif Nielsen (bestyrelsen KV), Tilde Munkholm (daglig leder 
KV), René Storgaard Madsen (Låstrup lokalråd), Eva Nielsen (Fjordklyngerådet, 
bestyrelsen KV) 

  

Tak for et rigtigt godt indledende møde, hvor fokus var på at påbegynde beskrivelsen af de 
forventninger og ønsker brugergrupper, samt Låstrup og resten af Fjordklyngen har til de 
fremtidige funktioner og aktiviteter i og omkring huset. 

På mødet blev det besluttet at der skulle udarbejdes et skema, som kan give et indtryk af 
nuværende og ønsker om fremtidige funktioner på Kulturcenter Værestedet. Rene vil give 
et bud på en mulig udformning af et skema.  

Leif har givet alle adgang til en lukket side på hjemmesiden, hvor vi kan dele dokumenter, 
arkivere referater og herunder også dele og bidrage til føromtalte skema.  

Under mødet blev flere emner drøftet, herunder:  

•        Vigtigt at vi finder et samlet beskrivelse af hvad KV står for – hvad er formålet med KV – 
for at kunne komme nærmere en helhedsplan. 

•        En god samlet beskrivelse kan være ”et læringens hus” – altså et hus hvor læring er i 
fokus for alle aktiviteter 

•        KV skal kunne samle generationerne på tværs, der skal være rum der tiltaler alle 
aldersgrupper  

•        Rummene skal være fleksible – kunne rumme både små og store grupper  

•        Et ønske om at bevare noget af KV´s sjæl i det nye design 

•        Samarbejdet mellem Låstrup forsamlingshus og KV skal tænkes ind så de to huse 
understøtter hinanden 

  

Vi ses på onsdag 

Med venlig hilsen 

Eva Nielsen 


